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POLITIČKI PREGLED dnevne štampe 

Srbiji u decembru uslovni datum 
medij: Blic, Srbija | rubrika: Tema dana | strana: 1, 2 | autor: Ž. Jevtić – I. Mastilović Jasnić 

Premijer Srbije Ivica Dačić i premijer privremenih institucija Kosova Hašim Tači sešće ponovo za pregovarački sto 

7. novembra. Od vlasti u Beogradu se očekuje da ponudi održivi model za rešavanja problema paralelnih 

institucija na Kosovu, a Srbija bi zauzvrat u decembru mogla da dobije uslovni datum za početak pregovora sa 

EU. To su osnovna očekivanja državne sekretarke SAD Hilari Klinton i visoke predstavnica EU za spoljnu politiku 

Ketrin Ešton, a koje su one juče na sastanku u Beogradu prenele predsedniku Srbije Tomislavu Nikoliću i 

premijeru Ivici Dačiću. Izvor “Blica” navodi da je tokom razgovora u Palati „Srbija“ koji je protekao u “potpuno 

prijateljskoj i opuštenoj, ali radnoj atmosferi” istaknuto da pomaci moraju da se naprave i u oblasti pravosuđa, a 

na tome je insistirala Eštonova. sadržaj || 

EU: Visok kriminal na KiM 
medij: Blic, Srbija | rubrika: Politika | strana: 4 | autor: - 

Vlasti na Kosovu ne rade dovoljno na jačanju vladavine prava, a pomoć Evropske unije nije bila efi kasna jer su 

kriminal i korupcija na visokom nivou, izjavio je član Evropskog suda revizora Gajs de Vris. Taj sud je pokrenuo 

istragu o načinima na koji je utrošeno 3,5 milijardi evra pomoći od EU, rekao je De Vris. Prema njegovim rečima, 

ključni rezultat istrage je da pomoć EU za uspostavljanje vladavine prava nije dala očekivane rezultate. “Pomoć 

EU za carine je uspešno upotrebljena, ali pomoć policiji i pravosuđu nije zbog visokog nivoa kriminala i korupcije. 

Policija nije u stanju da se izbori s finansijskim kriminalom, kao što je pranje novca i ima mnogo političkog uticaja 

i na pravosuđe i na policiju”, rekao je De Vris. On je kazao da su javne nabavke jedan od najvećih izvora 

korupcije na Kosovu. sadržaj || 

Poslove “Delte” ispituje 50 ljudi 
medij: Blic, Srbija | rubrika: Politika | strana: 1, 4, 5 | autor: Nataša Latković – Svetomir Marjanović 

Glavni razlog sukoba dvojice najmoćnijih ljudi u politici i biznisu Aleksandra Vučića i Miroslava Miškovića je 

istraga o spornim privatizacijama u kojima su učestvovale i Miškovićeve fi rme. Vučić ne želi da odustane od 

ovih istraga i spreman je da ide do kraja, ako treba i do privođenja najvećeg biznismena, a Mišković je formirao 

svojevrsni „antivučićevski lobi” preko koga pokušava da onemogući lidera SNS u ovom poslu, otkriva za „Blic” 

izvor iz vrha vlasti. sadržaj || 
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Uskoro kontrola „brzih“ diploma političara 
medij: Blic, Srbija | rubrika: Društvo | strana: 9 | autor: Ekipa Blica 

Na osnovu teksta u “Blicu” o štancovanju diploma političarima proverićemo kako su na Fakultetu za uslužni 

biznis (FABUS) iz Sremske Kamenice polagani ispiti. Srbiji nedostaje ozbiljna inspekcijska kontrola u prosveti. 

Uskoro udvostručujemo broj inspektora i pročešljaćemo ovaj i sve druge fakultete u Srbiji, kaže načelnik 

prosvetne inspekcije Velimir Tmušić.  sadržaj || 

Dr Đorđe Bajec podneo ostavku 
medij: Blic, Srbija | rubrika: Društvo | strana: 9 | autor: S. Todorović 

Direktor Kliničkog centra Srbije prof. dr Đorđe Bajec podneo je juče ostavku na tu funkciju. Kako je objasnio, 

ostavku je podneo pred sam kraj svog mandata. “Ono što je najvažnije jeste da Klinički centar Srbije ostaje u 

stabilnom finansijskom stanju, što je pored brige o pacijentima i zaposlenima bio moj osnovni cilj na dosadašnjoj 

funkciji. Novom direktoru želim sreću i uspeh u daljem radu”, naveoje dr Bajec u saopštenju o ostavci. Kako 

„Blic“ saznaje, Bajeca će na mestu direktora najverovatnije zameniti prof. dr Miljko Ristić, naš poznati 

kardiohirurg s Klinike za kardiohirurgiju KCS. Odluka o imenovanju Ristića trebalo bi da bude doneta sutra na 

sednici Vlade Srbije. Iza njegovog imenovanja za čelnika naše najveće zdravstvene ustanove stoji načelna 

saglasnost SNS i SPS, iako on nije član ni jedne ni druge partije. sadržaj || 

Bez ultimatuma iz Vašingtona i Brisela 
medij: Danas | rubrika: Politika | strana: 1, 2, 3 | autor: J. D. – M. S. 

Američka državna sekretarka Hilari Klinton i visoka predstavnica Evropske unije za spoljnu politiku i bezbednost 

Ketrin Ešton posetile su juče Beograd, gde su razgovarale s predsednikom Srbije Tomislavom Nikolićem i 

premijerom Ivicom Dačićem. Glavne teme sastanka bile su Kosovo, proces evropskih integracija, regionalna 

saradnja i borba protiv organizovanog kriminala i terorizma. „Srećna sam što sam ponovo u Srbiji i što mogu da 

nastavim razgovore koje sam započela u Njujorku sa predsednikom Nikolićem. Bitno je da ljudi znaju da mi 

radimo sa EU da bi Srbija bila u Uniji. Zato snažno podržavamo i dijalog. Mi delimo ciljeve demokratske Srbije – 

rekla je Hilari Klinton. sadržaj || 

Anketni odbor za zloupotrebe na Kosovu 
medij: Danas | rubrika: Politika | strana:  2 | autor: M. R. Milenković 

Odbor za Kosovo i Metohiju Skupštine Srbije predložiće parlamentu da se formira anketni odbor koji bi istražio 

kako je trošen državni novac za Pokrajinu od 2000. godine do danas. Inicijativu za formiranje anketnog odbora 

na jučerašnjoj sednici skupštinskog odbora za KiM pokrenuo je Borislav Stefanović, poslanik Demokratske stranke 

i bivši šef pregovaračkog tima Beograda u pregovorima sa Prištinom. Predlog su podržali svi članovi Odbora, 

osim poslanika DSS i jednog poslanika SNS. Slobodan Samardžić, šef poslaničke grupe DSS složio se da treba 

detaljno ispitati kako se trošio i gde je završavao novac na Kosovu i Metohiji, ali da „sada nije trenutak za to“. 

Rekao je da nije dobro da se „usred histerične kampanje koju vodi B92 formira anketni odbor, i to na prvoj 

sednici Odbora za KiM u novom sazivu. „To će značiti da se Odbor formira pod pritiskom kampanje", rekao je 

Samardžić i dodao da je Odbor trebalo formirati mnogo ranije, a ne danas „kada se privodi kraju okupacija 

Kosova“. sadržaj ||  
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Rano za otkrivanje platforme 
medij: Večernje Novosti, Srbija | rubrika: Politika | strana:  3 | autor: N. P. 

Konačna verzija platforme za razgovore između Beograda i Prištine i dalje nije gotova. Ne postoji način da se 

proces pregovora izvede do kraja ukoliko taj dokumemt u ovoj fazi ne bude tretiran kao državna tajna. Ovo je 

članovima skupštinskog Odbora za KiM, prilikom četvoročasovne rasprave o dosadašnjem toku dijaloga, juče 

poručio ministar spoljnih poslova Ivan Mrkić. On je rekao i da će njegovo Ministarstvo nastaviti aktivnosti koje 

sprečavaju da Kosovo uđe u red suverenih država. sadržaj || 

Neću mirno da čekam smenu 
medij: Politika | rubrika: Politika | strana:  6 | autor: Biljana Baković 

Izveštaj o radu Agencije za borbu protiv korupcije u 2011. godini danas će biti pred skupštinskim Odborom za 

pravosuđe, državnu upravu i lokalnu samoupravu. „Braniće” ga direktorka Zorana Marković protiv koje je u toku 

postupak za razrešenje, koji je pokrenuo Odbor agencije. U razgovoru za „Politiku” Zorana Marković kaže da 

trenutne okolnosti u kojima se našla nisu razlog da narodni poslanici ne prihvate ovaj izveštaj. „Odbor agencije 

je jednoglasno usvojio ovaj izveštaj, a nemam nikakvog razloga da sumnjam da će skupština prihvatiti izveštaj 

zato što su rezultati za 2011. zaista impresivni ako se ima u vidu da je to tek druga godina postojanja ove 

institucije“, kazala je Zorana Marković. Na pitanje da li bi mirno prihvatila smenu, Markovićeva je rekla: “Nemam 

razloga da mirno čekam nikakvu smenu. Da mislim da sam pogrešila ja bih se sama povukla. Da me neko 

uhvatio sa „rukom u džemu” ili da me je zaista neko uhvatio u flagrantnom kršenju zakona ja ne bih izlagala 

nikoga javnoj osudi, pre svega ne sebe i svoju porodicu”. sadržaj || 

Direktori bolnica bez prijave i konkursa doveli 20.000 ljudi 
medij: Press, Srbija | rubrika: Događaji | strana:  5 | autor: Ljubinka Račić 

Zaposleni u zdravstvu, njih 20.000, kojima plate isplaćuju zdravstvene ustanove mimo ugovora sa Republičkim 

fondom za zdravstveno osiguranje (RFZO), posao su dobili od direktora tih ustanova bez ikakvog konkursa, često 

zahvaljujući političkim, prijateljskim i „kumovskim“ vezama. Upravo zbog ovih 20.000 ljudi, od ukupno 125.000 

zaposlenih u zdravstvu, mnoge bolnice, klinike i domovi zdravlja širom Srbije otežano funkcionišu i često su u 

blokadi. Računi desetak ustanova trenutno su u blokadi, pojedinim bolnicama bili su blokirani više puta ove 

godine, dok su neki u konstantnoj blokadi i duže od godinu dana. U RFZO potvrđuju za Press da Fond isplaćuje 

plate za 105.000 zaposlenih, a da u sistemu ukupno radi 125.000 ljudi. Razliku, kažu, čine takozvani neugovoreni 

radnici. Problem je što zdravstvene ustanove, da bi isplatile te plate troše novac namenjen za lekove i potrošni 

materijal. sadržaj || 
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EKONOMSKI PREGLED dnevne štampe 

AIK, Erste i Sosijete hoće Razvojnu banku 
medij: Blic, Srbija | rubrika: Ekonomija | strana: 10 | autor: Danijela Nišavić 

Erste banka, AIK i Sosijete ženeral, kako “Blic” saznaje, zainteresovane su za Razvojnu banku Vojvodine. Ipak, 

kakva će biti sudbina banke koja ima 75 odsto nenaplativih potraživanja zavisiće od političkog dogovora, pre 

svega Mlađana Dinkića i Bojana Pajtića. Bojan Pajtić, pokrajinski premijer, najavljuje da će problem Razvojne  

banke Vojvodine biti rešen emitovanjem obveznica u vrednosti od 15 milijardi dinara ili 150 miliona evra. Rok 

dospeća ovih hartija od vrednosti je 30 godina. S druge strane, republički ministar finansija Dinkić smatra da je 

dokapitalizacija suprotsavljena stavu Vlade Republike Srbije, naročito ako se ima u vidu da je taj potez 

necelishodan u banci koja ima 75 odsto nenaplativih kredita. sadržaj || 

Više od 50 odsto mladih u Srbiji bez posla 
medij: Blic, Srbija | rubrika: Ekonomija | strana: 6 | autor: Beta 

Svaka druga mlada osoba u Srbiji je bez posla, pokazalo je juče predstavljeno istraživanje o potrebama tržišta 

rada i položaju nezaposlene omladine. Istraživanje sprovedeno u Beogradu, Nišu i Novom Sadu tokom marta i 

aprila, pokazalo je da je stopa nezaposlenih mladih u Srbiji jedna od najvećih u Evropi. „Mladi do 30 godina na 

posao čekaju 1,8 godina, a na evidenciji Nacionalne službe za zapošljavanje ima ih 206.000, rekao je direktor 

NSZ Dejan Jovanović. On je istakao da je od tog broja 40.000 mladih bez kvalifikacija, odnosno da nemaju 

završenu srednju, a neki ni osnovnu školu. Predsednik Unije poslodavaca Srbije Nebojša Atanacković istakao je 

da se poslodavci najviše žale na nedovoljno stručnu obučenost mladih. „Poslodavac treba da izdvoji nekoliko 

hiljada evra da bi dodatno obučio zaposlenog za rad“, rekao je Atanacković. Prema istraživanju, poslodavci 

najviše zameraju mladima nedovoljnu angažovanost na poslu, nezainteresovanost, kašnjenje, nedostatak 

strpljenja i neodgovornost, a za mlade u Srbiji najpoželjniji poslodavci su javne ustanove, javna preduzeća i 

lokalne samouprave. sadržaj || 

Novi „fijat” za celu Evropu 
medij: Dnevnik | rubrika: Ekonomija | strana: 4 | autor: - 

Generalni direktor Fijat automobila Srbije (FAS) Antonio Ćezare Ferara najavio je da će do kraja godine celo 

evropsko tržište biti pokriveno novim Fijatovim modelom „500L”, koji se ekskluzivno proizvodi u Srbiji. Sledeće 

godine FAS će izvoziti „500L” u više od 100 država širom sveta, uključujući i SAD, rekao je Ferara za časopis 

Privredne komore Srbije „Korak”, istakavši da je ta kompanija spremna za tržišnu utakmicu.  Novi model iz 

kragujevačke fabrike izlazi na evropska i svetska tržišta u vreme kad je „kriza” ključna reč svih privrednih vesti, a 

automobilska industrija je jedna od najugroženijih grana. Naš plan je da zaposlimo novih 250 radnika do kraja 

godine, sve sa srednjom stručnom spremom, što će podići broj zaposlenih na 2500”, napomenuo je generalni 

direktor FAS-a. sadržaj || 
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Brže do građevinske dozvole 
medij: Dnevnik | rubrika: Ekonomija | strana: 4 | autor: R. Dautović 

Srbija je u ovogodišnjem izveštaju Svetske banke na 86. mestu globalne liste koja meri lakoću poslovanja (Doing 

Business) i među deset ekonomija koje su sprovele najveći broj reformi, dok je na lanjskoj bila na 95. mestu. Iako 

je prošle godine napravljen pomak u nekim oblastima, po dobijanju građevinskih dozvola još uvek smo na 

niskom 179. mestu jer po podacima Svetske banke, za dobijanje tog građevinskog dokumenta je potrebno čak 

269 dana i 18 procedura! Ministar za građevinu i urbanizam Velimir Ilić najavio je da se Srbija sprema da učini 

sve da bi se do građevinske dozvole došlo što brže i jednostavnije. S tim u vezi, on je već tokom jesenjeg 

skupštinskog zasedanja najavio izmenu građevinskih propisa koji se odnose na tu oblast, a koja će omogućiti da 

se troškovi izdavanja građevinske dozvole plate tek po dobijanju upotrebne dozvole za objekat, a ne unapred, 

pre nego što je izgradnja i počela. Ilić objašnjava da će se na taj način sprečiti ono što se danas dešava – da 

samo bogati mogu dobiti građevinsku dozvolu. Resorni ministar obećava da he se građevinske dozvole 

ubuduće dobijati najduže za 30 dana, a biće ukinuto i plaćanje PDV-a unapred pri realizaciji građevinsklh 

projekata, već će se taj porez plaćati po završenom poslu. sadržaj || 

Penzija za manje para 
medij: Večernje Novosti, Srbija | rubrika: Društvo | strana:  4 | autor: B. Stjelja 

U moru od 750.000 nezaposlenih, svaki petnaesti građanin se odlučio da sam uplaćuje staž i tako stvara uslove 

za buduću penziju. Od četvrtka će, kako najavljuju iz Republičkog fonda za penzijsko i invalidsko osiguranje, svi 

oni plaćati rate po izmenjenom cenovniku, jeftinijem za jedan odsto od dosadašnjeg. Tako će minimalna 

uplata biti 4.405 dinara, a najveća moguća 62.928. objašnjava Jelica Timotijević iz Fonda PIO. „U zavisnosti za 

koju se osnovicu građani odluče, kretaće se i mesečne rate. Tako he za fiktivni minimalac uplata biti 4.404 

dinara, za platu od, na primer 45.766 dinara, iznosiće 10.069 dinara, dok će za zaradu od 72.653 dinara rata biti 

15.984 dinara. sadržaj || 

Domaće gorivo evro kvalitet 
medij: Večernje Novosti, Srbija | rubrika: Ekonomija | strana:  6 | autor: G. Bulatović 

Naftna industrija Srbije sutra pušta u rad postrojenje Rafinerije Pančevo, što će omogućiti da se i kod nas 

proizvodi gorivo evro kvaliteta. Program modernizacije rafinerijske prerade u Pančevu, prema rečima 

generalnog direktora NIS-a Kirila Kravčenka, najkrupniji je investicioni projekat u modernoj istoriji srpske 

ekonomije. „Ispunili smo obećanje koje smo dali 2009. godine. Završena je modernizacija prerađivačkog 

kompleksa koja je trajala više od dve godine i koštala 500 miliona evra – kaže u razgovoru za "Novosti" 

Kravčenko. „Investicije u razvoj su prioritet našeg poslovanja. U NIS je u poslednje tri godine, uloženo 1,5 milijardi 

evra. sadržaj || 
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Predah moguć tek dogodine 
medij: Večernje Novosti, Srbija | rubrika: Ekonomija | strana:  7 | autor: M. L. J. – D. I. K. 

Zauzdavanje javnog duga, obaranje manjka u državnoj kasi i spuštanje cena – prvi su zadaci sa kojima bi srpska 

vlada trebalo da se izbori tokom 2013. godine. Od toga uveliko zavisi kako će funkcionisati srpska privreda, ali i 

kako ćemo živeti narednih decenija. Na ovo su na juče održanoj devetoj Rajfajzen privrednoj konferenciji 

ukazali i sami predstavnici vlasti, ali i finaisijskog sektora i privrede. U narednim mesecima očekuje se dalji rast 

cena. Tek u drugom tromesečju 2013. uslediće njihov pad i povratak u zacrtane granice do najviše 5,5 odsto – 

kaže Jorgovanka Tabaković, guverner NBS. Kada je reč o finansijskoj stabilnosti, guverner NBS ističe da ona 

može da se postigne samo dobrom saradnjom monetarne i fiskalne politike. sadržaj || 

Kome ostaju dugovi Jata 
medij: Politika | rubrika: Ekonomija | strana:  10 | autor: S. Despotović 

Sama najava ministra saobraćaja da će nacionalni avioprevoznik biti oslobođen dugovanja otvara mnoga 

pitanja. Izjava Milutina Mrkonjića, ministra saobraćaja, da će „Jat” biti oslobođen dugova radi privlačenja 

strateškog partnera, još jedno je ponuđeno rešenje za probleme našeg avio-prevoznika, ali koje će, po svemu 

sudeći, opet, platiti poreski obveznici ove zemlje. Jer, na takvu formulaciju nadovezuje se jedno logično pitanje 

– kome to ministar ostavlja vraćanje dugova „Jata”. Odgovor je jasan, iako ga nije dao – građanima Srbije, koji 

će po ko zna koji put platiti ceh tuđeg lošeg upravljanja jednom državnom kompanijom. A kako je Mrkonjić 

objasnio, kada „Jat” bude oslobođen dugova, time će se privući strateški partner sa kojim će potom biti 

osnovan novi srpski avio-prevoznik. Da li je takvo rešenje uopšte realno, tim pre što je usledilo posle niza 

obećanja za „Jat” u poslednjih nekoliko godina u kojima je prednjačio upravo Mrkonjić? sadržaj || 

Rafinerija stigla do suda 
medij: Politika | rubrika: Ekonomija | strana:  10 | autor: O. Milošević 

Pred Privrednim sudom u Požarevcu danas će se po drugi put naći Grad Smederevo i „Komiko oil”, jer u roku za 

poravnanje nisu našli „zajednički jezik” oko uplate zakupa za rafineriju zbog čeka je i došlo do spora. 

Smederevo je tužilo „Komiko oil”, jer u ugovornom roku nije uplatio zakup od 652 miliona dinara za 113 hektara 

gde bi se gradila naftna postrojenja. Da li će rafinerija ikada biti izgrađena na smederevskoj obali Dunava ili će 

sve pasti u vodu nakon višegodišnje pravne, političke i papirološke borbe, i dalje je pod znakom pitanja. Sada je 

zapelo kod zakupa tri hektara kanala koji se prostiru kroz lokaciju, a bez kojih investitor ne može da gradi, kao i 

roka uplate zakupnine za već ugovoreno zemljište. U „Komiko oilu” tvrde da su plaćanje najavili za 15. 

decembar uz pismenu garanciju da će im zemljište nakon toga biti predato u posed zajedno sa sporn im 

kanalima. Na drugoj strani, gradski čelnici insistirali su na uplati do 1. decembra zbog projekcije budžeta, ali i 

zbog toga što skupština mora da ovlasti pravobranilaštvo da se sudski poravna sa investitorom. O tome su kažu, 

obavestili „Komiko oil”. “Kada na račun grada legnu 652 miliona dinara za zakup 113 hektara sa kamatom za 

kašnjenje, spremni smo da damo garanciju da ćemo u roku od osam dana neposrednom pogodbom za 

minimalnu tržišnu cenu izdati i kanale jer je to naša zakonska obaveza”, kaže za „Politiku”, predsednik Skupštine 

grada, Branče Stojanović. sadržaj || 
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Dinkić: Izbegli smo bankrot 
medij: Politika | rubrika: Ekonomija | strana:  11 | autor: A. Telesković 

Koliki će privredni rast Srbija ostvariti sledeće godine zavisi od toga – koga pitate. A odgovor na ovo pitanje 

tražio se juče na potpuno netipičnoj lokaciji – na sceni Jugoslovenskog dramskog pozorišta, gde je održana 

Rajfajzen privredna konferencija. Nakon što je Ana Sofrenović pred punom salom na daskama koje život znače 

zapevala „Give me some money” (daj mi malo para), okupljenima se obratio Oliver Regl, predsednik Izvršnog 

odbora Rajfajzen banke istakavši da analitičari ove grupacije očekuju da će dogodine bruto domaći proizvod 

porasti za jedan odsto. To je bio dovoljan razlog za zaplet, jer je ministar finansija i privrede Mlađan Dinkić, 

dodao kako se nada duplo većem rastu, dok guverner Jorgovanka Tabaković smatra da je realno očekivati 

stopu rasta od tri procentna poena. sadržaj || 

Dug države neimarima milijardu € 
medij: Privredni pregled | rubrika: Naslovna | strana:  1 | autor: Ljiljana Lukić 

Većina ozbiljnih građevinskih preduzeda nestala u tranziciji, nalazi se u stečaju ili je pred kolapsom. Građevinska 

operativa po podacima PKS beleži pad od 30 odsto od januara do avgusta ove godine u odnosu na prvih 

osam meseci 2011. Država građevinskoj operativi Srbije konstantno duguje između 600 miliona i milijardu evra, 

koliki je otprilike i dug građevinskih preduzeća dobavljačima i državi za poreze i doprinose zbog čega bi jedna 

od hitnijih mera Vlade Srbije trebalo da bude opšte prebijanje dugova, rečeno je juče u Privrednoj komori Srbije 

(PKS). Na zajedničkoj sednici odbora Udruženja za gradevinarstvo PKS i Privredne komore Vojvodine ocenjeno 

je da je slika ove privredne grane u ovom trenutku, a i godinama unazad sve sumornija jer je većina ozbiljnih 

građevinskih preduzeća nestala u tranziciji, nalazi se u stečaju ili je pred kolapsom, što potvrđuje i podatak da 

građevinska industrija Srbije radi s trećinom kapaciteta. sadržaj || 

Lakšim otpuštanjima do bržeg zapošljavanja 
medij: Privredni pregled | rubrika: Naslovna | strana:  1 | autor: Dobrlla Soleša 

„Nakon šest godina od primene Zakona o radu donesenog 2005. godine evidentno je da se on u velikoj meri ne 

primenjuje. U slučaju njegovog kršenja, sudski sporovi traju od dve i po do pet godina i koštaju u proseku 5.000 

evra“, istakla je juče pomoćnik ministra u Ministarstvu rada, zapošljavanja i socijalne politike Radmila Katić 

Bukumirić. Ona je, pojašnjavajući potrebu reforme celokupnog radnog zakonodavstva na okruglom stolu u 

organizaciji Srpske asocijacije menadžera (SAM) i Centra za liberalno-demokratske studije (CLDS) istakla da je 

radna grupa zatražila izradu dodatnih analiza predloženih izmena Zakona o radu. ,,U saradnji sa Američkom 

agencijom za međunarodni razvoj (USAID) analiziraće se sve stavke izmena da se preciznije utvrdi da li one 

donose materijalne i druge štete radnicima ili poslodavcima", rekla je ona. Katić Bukumirić pojašnjava da se 

predviđa normiranje fleksibilnih oblika zapošljavanja, produžavanje rada na određeno vreme sa jedne na tri 

godine, što najviše pogoduje nezaposlenima. sadržaj || 
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Država traži strane partnere za Poštansku štedionicu 
medij: Press, Srbija | rubrika: Događaji | strana:  5 | autor: I. Žigić 

Srbija želi da nađe inostrane manjinske partnere za Poštansku štedionicu kako bi joj podigla vrednost na tržištu, 

saznaje Press. S druge strane, stručnjaci smatraju da je to samo uvod u njenu prodaju. Branko Popović, savetnik 

ministra fmansija, objašnjava da je država zainteresovana da privuče dokazane međunarodne finansijske 

institucije: „Država namerava da podigne na viši nivo vrednost Štedionice i poboljša njene poslovne 

performanse kako bi za nekoliko godina postala još značajniji učesnik na bankarskom tržištu Srbije“. sadržaj || 


